
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 13/2017 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 466/2017                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση καταρχήν συμμετοχής του Δήμου στη 
συνδιοργάνωση της 29ης Γ.Σ. της Ένωσης 
Δημοτικών Επιχειρήσεων Ύδρευσης-
Αποχέτευσης (ΕΔΕΥΑ). 

 
Σήμερα 24 Ιουλίου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-7-
2017 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Χ. Κούτρας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. 
Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 
7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 
10)Γ.Σοφιανίδης, 11)Π.Τσαπαρόπουλος, 12) Β.Λυκοστράτης, 
13)Μ. Παπαϊωάννου, 14)Ι.Χειμώνας, 15)Σ.Ασλάνογλου, 
16)Γ.Ορφανίδης, 17)Ε.Ιακωβίδου, 18) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
19)Α.Σιακαβάρας, 20)Θ.Τέτος, 21) Μ. Σουμελίδης, 22) Ν. 
Τσιαμήτρος, 23)Ζ.Πατσίκας, 24)Γ.Γουλτίδης, 25)Ι.Παπαγιάννης, 
26)Σ.Ελευθεριάδου, 27)Α.Αποστολόπουλος, 28)Α.Μαρκούλης  

Θ. Αγγελίνας, Ν. Μωυσιάδης, 
Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος, 
Χ.Γαϊτάνου, Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
Ι.Κυρατλίδης, Α. Καγκελίδης, 
Η.Τσιφλίδης, Ν.Μπέκης, 
Π.Παπαδίνα, Σ.Στουγιάννος, 
Γ.Μελιόπουλος. 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                           
Ε. Εμμανουηλίδης, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Ι.Σιδηρόπουλος, Η. 
Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. 
Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ.Β.Λυκοστράτης 
2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 1ου εκτάκτου θέματος προσήλθε η κ.Ε.Ιακωβίδου 
3) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 2ου εκτάκτου θέματος αποχώρησαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Α.Μαρκούλης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Ι.Χειμώνας, Τ.Χατζηαθανασίου, Α.Αποστολόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 3ου εκτάκτου θέματος προσήλθε ο κ.Α.Μαρκούλης. 
5) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 4ου εκτάκτου θέματος προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου και αποχώρησε ο 
κ.Μ.Σουμελίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 5ου εκτάκτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Α.Αποστολόπουλος 
7) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 7ου εκτάκτου θέματος αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 420/2017 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και αποχώρησε ο κ.Ι.Παπαγιάννης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 421/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Ορφανίδης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 424/2017 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 433/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Αποστολόπουλος, Γ.Γουλτίδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 434/2017 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Αποστολόπουλος, Γ.Γουλτίδης 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 436/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 437/2017 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
15) ) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 441/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Γουλτίδης 

 
 
 

 

ΑΔΑ: ΩΑΛΧΩ9Ο-Υ5Ρ



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 45ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 20-7-2017 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Ο Πρόεδρος της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης-Αποχέτευσης Βέροιας (ΔΕΥΑΒ), 
Γιώργος Ορφανίδης, με αίτησή του (23487/03-07-2017), ζητά την έγκριση του Δημοτικού 
Συμβουλίου για τη συνδιοργάνωση με τη ΔΕΥΑΒ της επόμενης Γενικής Συνέλευσης της Ένωσης 
Δημοτικών Επιχειρήσεων Ύδρευσης- Αποχέτευσης (ΕΔΕΥΑ), προκειμένου να καταθέσει 
επίσημο αίτημα στο Διοικητικό Συμβούλιου της ΕΔΕΥΑ για τη διοργάνωση της 29ης Γενικής 
Συνέλευσης των μελών της στη Βέροια.  

Η διοργάνωση λαμβάνει συνήθως χώρα γύρω στα τέλη Μαΐου κάθε έτους και αποτελεί 
σημαντικότερο γεγονός που αφορά τη λειτουργία των ΔΕΥΑ. Τη διοργανώτρια πόλη 
επισκέπτονται περί τα 500 άτομα, δίνοντας ζωή για ένα τριήμερο στην εκάστοτε πόλη που 
φιλοξενεί το γεγονός.  

Σύμφωνα με το άρθρο 65 παρ.1 του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης-Πρόγραμμα Καλλικράτης» (ΦΕΚ Α΄ 
87/7.6.2010): «Το δημοτικό συμβούλιο αποφασίζει για όλα τα θέματα που αφορούν το δήμο, εκτός 
από εκείνα που ανήκουν εκ του νόμου στην αρμοδιότητα του δημάρχου ή άλλου οργάνου του δήμου 
ή το ίδιο το δημοτικό συμβούλιο μεταβίβασε σε επιτροπή του».   

 
Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο: 
Να εγκρίνει τη συμμετοχή του Δήμου Βέροιας ως συνδιοργανωτή στην επόμενη Γενική 

Συνέλευση της Ένωσης Δημοτικών Επιχειρήσεων Ύδρευσης- Αποχέτευσης (ΕΔΕΥΑ) με τη 
Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης-Αποχέτευσης Βέροιας (ΔΕΥΑΒ), προκειμένου η ΔΕΥΑΒ να 
καταθέσει επίσημο αίτημα προς το Δ.Σ. της ΕΔΕΥΑ για τη διοργάνωση της 29ης Γενικής 
Συνέλευσης των μελών της στη Βέροια. 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ορφανίδης: Είναι μια κίνηση που κάνει η ΔΕΥΑΒ.  
Η τακτική γενική συνέλευση είναι ετήσια των ΔΕΥΑ όλης της Ελλάδος κι εκεί 

συμμετέχουν οι Δήμαρχοι γιατί πολλοί από τους Δημάρχους είναι και Πρόεδροι ΔΕΥΑ. Αυτό 
γίνεται όπως βλέπετε και στο εισηγητικό κατά το τέλος ή μέσα Μαΐου.  

Τα μέλη που συνήθως παρουσιάζονται σε αυτές τις τακτικές συνελεύσεις είναι κοντά στα 
250-300 άτομα.  

Η θεματολογία ορίζεται κάθε φορά εξ αρχής και με τους συνοδούς υπολογίζεται να είναι 
παρόντες περίπου 500 άτομα. Αυτό το θέλουμε διακαώς και το κάνουμε για ένα και μόνο λόγο, 
για να φέρουμε κόσμο που δύσκολα θα ερχόταν στη Βέροια, αλλά και να μπορέσουμε να βάλουμε 
θεματολογία που εμείς επιθυμούμε για θέματα που αφορούν τις ΔΕΥΑ της Ελλάδος.  

Να πω και κάτι άλλο, υποχρέωση του δήμου και της ΔΕΥΑΒ δεν υπάρχει, έρχονται με 
δικά τους έξοδα, διανυκτερεύουν με δικά τους έξοδα. Η υποχρέωση της διοργάνωσης αυτής είναι 
να τους προσφέρουμε τους χώρους του συνεδρίου και να τους κάνουμε δυο γεύματα. Αυτές είναι 
οι μοναδικές υποχρεώσεις μας. Πιστεύω τα οφέλη είναι πολλά κι ο σκοπός είναι καλός. 

Μαρκούλης: Ο δήμος τι χρειάζεται ως συνδιοργανωτής; Δόξα τω Θεώ προϋπολογισμό 
διαθέτετε, έσοδα έχετε, ο δήμος γιατί χρειάζεται; 

Ορφανίδης: Γιατί να μην είναι και ο δήμος συνδιοργανωτής; Αυτό δεν καταλαβαίνω. 
Δήμαρχος: Για να ενισχύσει το πρεστίζ της εκδήλωσης κ.Μαρκούλη, τίποτα παραπάνω. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Α.Μαρκούλης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 20-7-2017 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 23487/3-7-2017 αίτηση του Γ.Ορφανίδη, Προέδρου της Δημοτικής 
Επιχείρησης Ύδρευσης-Αποχέτευσης Βέροιας.   
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 
του Ν.3463/2006 

ΑΔΑ: ΩΑΛΧΩ9Ο-Υ5Ρ



 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

  
Εγκρίνει καταρχήν τη συμμετοχή του Δ.Βέροιας με τη Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης-

Αποχέτευσης Βέροιας (ΔΕΥΑΒ), στη συνδιοργάνωση της 29ης Γενικής Συνέλευσης της Ένωσης 
Δημοτικών Επιχειρήσεων Ύδρευσης-Αποχέτευσης (ΕΔΕΥΑ). 

 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  466 / 2017 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Πέτρος Τσαπαρόπουλος 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Χ. Κούτρας     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Ε. Εμμανουηλίδης  
Δ. Κουλουριώτης  Ι. Καραγιάννης  
Δ. Τραπεζανλής     
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Α. Μαρκούλης     
      
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-7-2017 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
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